
 BRM.0012.7.1.2019 
 

 

Protokół nr 3/2019 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej  

Rady Miejskiej Inowrocławia, odbytego w dniu  21 stycznia 2019 r.   

w Urzędzie Miasta Inowrocławia,  ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 
 

Czas  trwania posiedzenia 12.00 – 12.50. 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Stolarska Lidia     – Przewodnicząca Komisji. 

2. Łośko Magdalena   – Członek Komisji 

3. Olszewski Grzegorz  – Członek Komisji 

4. Żukowska Maria  – Członek Komisji 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia. 

2. Jadwiga Kalinowska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji, 

która  zgodnie z listą obecności stwierdziła, że w obradach Komisji  uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołów: nr 1/2018 i nr 2/2018 posiedzenia Komisji. 

4. Pomoc osobom bezdomnym na terenie Miasta Inowrocławia w okresie 

zimowym. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
  

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag.  
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Ad 3. Przyjęcie protokołów: nr 1/2018 i nr 2/2018 posiedzenia Komisji. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 1/2018  posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 2/2018  posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Ad 4. Pomoc osobom bezdomnym na terenie Miasta Inowrocławia w okresie 

zimowym. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Pan Naczelnik przedstawił informację „Pomoc osobom bezdomnym na terenie 

Miasta Inowrocławia w okresie zimowym”. Informacja stanowi załącznik nr 3 

do protokółu.  
 

Jadwiga Kalinowska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Do informacji przedstawionej przez p. Naczelnika Grzegorza Gąsiorka,  

p. Dyrektor dodała, że bezdomni mogą korzystać także z ogrzewalni, którą  

prowadzi Towarzystwo Pomocy im. Św. Brata Alberta. Każdego roku 

pracownicy socjalni, straż miejska i policja w okresie zimowym monitorują 

miejsca, w których najczęściej przebywają bezdomni i informują te osoby, gdzie 

mogą szukać pomocy, gdzie znajdą schronienie. Wśród bezdomnych,  

w miejscach użyteczności publicznej, instytucjach oraz organizacjach 

pozarządowych kolportowane są ulotki zachęcające do korzystania z pomocy, 

zawierające przydatne adresy itp. Jest wiele osób bezdomnych, które  nie chcą  

z niej korzystać. Wybierają klatki schodowe, dworce, czy altany na ogrodach 

działkowych, ponieważ nie godzą się na ograniczenia, jakie stwarzają 

schroniska zakazując spożywania na ich terenie alkoholu. 
 

Pytania i dyskusja. 
 

Magdalena Łośko: 

Czy w schronisku  jest  gabinet pomocy lekarskiej, w którym  osoby chore 

mogłyby uzyskać pomoc?  
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

To wolontariusz przede wszystkim. Lekarz jest. Sam zgłosił się z inicjatywą 

pomocy tym osobom w schronisku. 
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Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Na str. 4 informacji jest tabela, wykaz  schronisk, z którymi inowrocławski 

MOPS najczęściej współpracuje. W punkcie 2 mamy podane: Stowarzyszenie 

Centrum Pomocy „Panaceum” Radomsko. Czy to jest to Radomsko koło 

Częstochowy? 
 

Jadwiga Kalinowska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Tak. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Dlaczego, aż tak daleko? 
 

Jadwiga Kalinowska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

To się dzieje niekiedy na innych zasadach. Otóż dzwoni do nas Ośrodek, gdzie 

znalazł się nasz człowiek. My go nawet nie znamy, bo on u nas od lat już nie 

przebywa. On wędruje po Polsce lub zadomowił się tam, w tym rejonie, gdzie 

został przyjęty do schroniska. Oni, wychodząc z tego, co jest zapisane w ustawie 

o pomocy, czyli ostatnie miejsce zameldowania tej osoby to Inowrocław,  

w związku z tym oni do nas zwracają się o koszty. My domagamy się od nich 

przesłania nam stosownych dokumentów i jeśli koszty nie są rażąco wysokie,  

a są podobne do kosztów, jakie ponosimy tu na naszym rynku,  wtedy my 

płacimy za pobyt tej osoby w tamtym schronisku.  
 

Innych pytań nie było. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  „Pomoc osobom 

bezdomnym na terenie Miasta Inowrocławia w okresie zimowym”? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 1/2019  

o pozytywnym zaopiniowaniu informacji „Pomoc osobom bezdomnym na 

terenie Miasta Inowrocławia w okresie zimowym”. 
 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Przedstawił projekt  uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pomoc w formie gorącego posiłku dla uczestników 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Inowrocławiu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Pytania i dyskusja. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Jaka jest procentowa ściągalność opłaty za te gorące posiłki? Ludzie w 100 

procentach płacą? 
 

Jadwiga Kalinowska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Tak. Środowiskowy Dom Samopomocy jest adresowany dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi, u nas jest to dla wszystkich typów schorzeń. Te 

osoby płacą bardzo sumiennie. To nie są znaczące kwoty. 
 

Innych pytań nie było. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pomoc w formie gorącego 

posiłku dla uczestników Środowiskowego Domu Samopomocy 

w Inowrocławiu? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 2/2019  

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pomoc w formie gorącego posiłku dla 

uczestników Środowiskowego Domu Samopomocy w Inowrocławiu. 
 

Ad 6. Sprawy bieżące.  
 

Nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła 

posiedzenie Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

Lidia Stolarska 

 

 
 

Protokółowała 

Dorota Trojanowska 

 


